
 
 

 ישוב קהילתי ברמת הנגב  - מדרשת בן גוריון 
 

 20.12.23 ישיבת ועדפרוטוקול 
 

 20.12.23תאריך: 

 20:30שעה: 

 . משרדי הועד מיקום: 

 , טלי אילני, משה עינב פורת,ערן אבשלום כהן, : נוכחים

 מריאלה לידרמן , נמרוד זילברמן, רן פינקשלטיין , גלעד ברודרס, הראל כדורי התנצלו: 

 יפעת וגנר מזכירת הישוב  יו"ר ועדת תכנון, רז ארבל חבר ועדת תכנון,   –רמי מוסלי הצטרפו: 

 יפעת  -שוטף  

המדרשה אין פתרון לפינוי בקבוקי הפלסטיק מהבקבוקיות   פינוי בקבוקיות מפינות המחזור
הפכו למטרד ומפגע. נעשה   שנמצאות בפינות המחזור. מתושבים אנו מקבלים פניות שהבקבוקיות

 בירור עם בעלי העסקים: הם אינם מעוניינים למחזר ולשנע את בקבוקי הפלסטיק לבאר שבע.  

 התיכון לחינוך סביבתי סייע מספר חודשים אך הפיילוט לא צלח וגם הוא לא נותן מענה.  

 אנשים אקראיים מהמרחב: אינם יכולים להתחייב על תדירות או קיום קבוע של פינוי. 

לכן הוסכם כי הוועד יפנה לשפ"ה בבקשה להוציא את הבקבוקיות ולסדר מחדש ולהוסיף פחים  
 כתומים. 

 לביצוע: יפעת מול שפ"ה. 

 דיון לגבי הכוללנית והתב"ע של המדרשה: 

 ועדת תכנון יצרה חלופה אחת מיני רבות להציג למועצה ולרתום אותם לעקרונות התכנון ביישוב. 

בישיבת הצוות מדרשה, סוכמה לדוגמא חלופה שמראה כי ניתן לעשות בינוי ופינוי ללב הישוב ולהגיע  
ותמהיל של  מטר,  8למספרי יח"ד גבוהים תוך כדי שמירה על שבילי אופניים, גובה של לא יוצר מ 

 גדלים ליח"ד. 

 בדיון עם אורן נקבל סטטוס של הכוללנית נכון להיום. 

 פרסום סקר אייזן לתושבים: 

 להלן המכתב הנלווה לפרסום:  – לוועד הוצגו תוצאות הסקר של התושבים 

 תושבי המדרשה שלומות: 

 מצורפות תוצאות הסקר שערכו מתכנני התב"ע של המדרשה: אייזן אדריכלים. 

 בתי אב, ותוצאותיו דומות ומתכתבות עם עמדות הוועד.  288על הסקר ענו 

 עקרונות התכנון ושימור הבנייה במדרשה. אנו ממשיכים בדיונים עם אייזן, לקדם יחד את הפיתוח לפי  

פגודות מחוץ לצין, מכיוון שמדובר בפיתוח משמעותי שישפיע   3קודמו הקמת :  ערן פורת  –  הצללה
ידי ועלולות לפגוע בכניסת בית ספר היפה. נשלחה הצעת מחיר  מהפגודות מאסיביות על הנראות, 

 למפרשי הצללה. 

 המשך בתיאום מול אורית מנהלת צין 

 

 כתבה: יפעת וגנר 


